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Yeni Hastaneye taşınma başlıyor
Giresun Sağlık İl Müdürü Op. Dr. Ahmet Bal, Gi-

resun 350 yataklı Eğitim ve Araştırma Hastane-

si’nin bir bölümün 2 Kasım Pazartesi günü itiba-

riyle sağlık hizmeti vermeye başlayacağını kay-

detti.

Bal, Giresun 350 yataklı Eğitim ve Araştırma 

Hastanesi’nde düzenlediği basın bilgilendirme 

toplantısında, mevcut Giresun Prof. Dr. İlhan Öz-

demir Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nin 29 

Ekim’de itibaren kademeli taşınmaya başlaya-

cağını, ilk etapta Nizamiye Mahallesi’ndeki ek bi-

nada sağlık hizmeti veren ve göz, cildiye ve 

fizik tedavi polikliniklerin taşınacağını ifade 

etti.

Dr. Bal, taşınma işlemenin tamamının 2-3 

hafta içerisinde bitirileceğini, Giresun 350 ya-

taklı Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nin Gire-

sun ve bölge halkına hayırlı olmasını dilerken, 

Giresun 350 yataklı Eğitim ve Araştırma Hasta-

nesi’nde bir eğitim ve araştırma hastanesinde 

radyoterapi cihazı dahil olması gerek her türlü 

tıbbi cihazın mevcut olduğunun altını çizdi.

Vali Ünlü: “Önceliğimiz 
can güvenliği”

 “ALINAN TEDBİRLERDEN TAVİZ VERMEYECEĞİZ” 
Afetten önemli dersler çıkartıldığını belirten Vali 

Ünlü, “Bundan sonra inşallah bu hataları tekrar yap-
mayacağız, tekrarlamayacağız. ‘50 senede 100 se-
nede bir gelen yağmur için bu kadar büyük dere yata-
ğı bırakılır mı? Bu kadar tedbir alınır mı?’ demeyeceğiz. 
Sayın Cumhurbaşkanımızın emirleri doğrultusunda, 
Sayın bakanlarımızın talimatları doğrultusunda hep be-
raber aldığımız tedbirleri titizlikle uygulamaya koyaca-
ğız. Kesinlikle bunlardan taviz vermemeye kararlı oldu-
ğumuzu bütün kamuoyuna da ilan ettik. Bu konuda 
da kararlılığımız devam ediyor. (Devamı 2'de)

Vali Enver Ünlü, kaymakamlar, belediye başkanları, 
kamu kurumu müdürü ve yöneticilerinin katılımıyla ger-
çekleştirilen İl Planlama ve Koordinasyon Toplantısında 
yaptığı konuşmada, “Afette mesai mefhumu gözetmek-
sizin, çağrı gözetmeksizin görev alan, göreve koşan 
başta bölge müdürlerimiz olmak üzere il müdürlüklerimi-
ze, ilçelerde koordinasyonu sağlayan kaymakamlarımız 
olmak üzere burada bulunan herkese ve sizlerin şahsında 
değerli personellerimize de teşekkürlerimi ifade etmek is-
tiyorum. Allah bir daha böyle bir afeti ne bize ne başka il-
lerimize ne de ülkemize yaşatmasın” dedi.

Giresun Valisi Enver Ünlü, 22 Ağustos’ta 

meydana gelen sel afetinde özverili çalışmalarda bulunan 

kamu kurum ve kuruluşları ile afetin 

yaralarının sarılmasında katkısı olan

 tüm paydaşlara teşekkür etti.

Tirebolu Belediyesi’nden, 
Esenyurt’a teşekkür

iresun’da 22 Ağustos’ta ya-

Gşanan sel felaketinin ardın-
dan yapılan yardımlar gi-

derek çoğalırken; son olarak İstanbul 
Esenyurt Giresunlular Derneği öncülü-
ğünde gerçekleştirilen yardımlar; Yağlı-
dere, Tirebolu ve Eynesil ilçelerinde 
büyük memnunluk yarattı.

Esenyurt Kaymakamlığı, Esenyurt Be-
lediyesi, Kent Konseyi ve sivil toplum ku-
ruluşlarının sel felaketinin yaralarını sar-
mak amacıyla başlattığı yardım kam-
panyasında toplanan yardımlar Gire-
sun’a ulaştı.

İstanbul’da “7 Bölge 7 Renk, Esen-
yurt Tek Yürek” sloganıyla başlatılan 
kampanyada toplanan yardımlar Tır-
larla Giresun’a ulaşırken; toplamda 74 
koltuk ve 50 halı ihtiyaç sahiplerine tes-
lim edildi.

Bu kapsamda Giresun’a bir ziyaret 
gerçekleştiren İstanbul Esenyurt Beledi-
ye Başkanı Kemal Deniz Bozkurt, sırayla 
Yağlıdere, Eynesil ve Tirebolu belediye-
lerini ziyaret ederek geçmiş olsun dilek-
lerini iletti.

Bozkurt, Tirebolu ziyareti sırasında 
CHP İlçe Başkanlığı’nı da ziyaret ede-
rek, İlçe Başkanı Fatma İyice ile de gö-
rüştü.

Esenyurt Belediyesi’nin, Tirebolu Be-
lediyesi’ne yaptığı yardımlar için teşek-
kürlerini bildiren Belediye Başkanı Bur-
han Takır, “Zor günlerimizde yanımızda 
olan ve selde mağduriyet yaşayan hal-
kımıza yardım elini uzatan başta sayın 
Belediye Başkanımız Bozkurt olmak 
üzere tüm birimlere sonsuz teşekkürleri-
mizi sunuyorum. Allah hepsinden razı 
olsun” dedi.

 Fiskobirlik arsasını sattı 
Fiskobirlik’in, Tirebolu ilçesinde bulunan yaklaşık 20 dö-

nümlük arsasının 20 milyon lira bedelle satıldığı öğrenildi.
Birlik Üst Kurulu’nun aldığı karar doğrultusunda gerçekleşti-

rilen satış işlemi, Fiskobirlik’e kayıtlı üyeler arasında çeşitli yo-
rumlara neden olurken; üreticilerin birliğine sahip çıkamama-
sı da eleştiri konusu oldu.

Fiskobirlik Yönetim Kurulu Başkanı Lütfi Bayraktar, birliğe 
bağlı arsaların satışından elde edilecek paranın, birlik ile ilgili 
yatırımlarda kullanılacağını söyledi.

Başkan Bayraktar, Tirebolu’daki FKB Kooperatifin işlevine 
devam edeceğini de belirterek, ilçede Fiskobirlik’e ait bir 
depo yapacaklarını kaydetti.Öte yandan, Bayraktar, son 4 yıl 
içinde Giresun’daki Entegre Tesislerine 50 milyon liralık yeni ya-
tırım yaptıklarını da ifade etti.

Semt pazarı ve
 liman bilmecesi

Tirebolu’da yıllardır çö-

zülemeyen semt pazarı 

sorunu, İlçe Su Ürünleri Ko-

operatifi Başkanlığı’nın li-

manı kapatmasının ar-

dından seyyar esnafların 

şikayeti üzerine olaya el 

koyan Tirebolu Kaymaka-

mı Cevat Gün, pazar ye-

rinin esnaflara açılmasını 

sağladı. (Devamı 2'de)

Yalç köylüler obalarına su getirdi
Tirebolulu yay-

lacıların da kullan-

d ı ğ ı  Kö re mez-

Kanlıkaya mevkiin-

deki Yalç Obasına, 

köylüler tarafından 

içme suyu getirildi.

(Devamı 2'de)

 (2'de) 
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Sağlık İl Müdürü Bal, 14 bloktan oluşan yeni 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde 108 adet 
poliklinik odası, 16 ameliyathane, 34 yakalı di-
yaliz merkezi, 17 yataklı kemoterapi ünitesi, 
91 adet tek yataklı oda, 86 afet çift yataklı 
oda ve 78 adet yoğun bakım yatağı bulun-
duğunu aktardı.

Yeni Eğitim ve Araştırma Hastanesinde 
17’si Prof. Dr., 19’u Doç. Dr. 50’si Öğr. Üyesi, 
49’u asistan, 39’u uzman, 31’ide pratisyen 

doktor olmak üzere toplam 205 doktorun sağ-
lık hizmeti sunacağını söyleyen Bal, taşınma iş-
leminin ardından Giresun Prof. Dr. İlhan Özde-
mir hastanesinin ise 200 yataklı olarak 34’ü 
uzman, 15’i de pratisyen olmak üzere 49 dok-
torla sağlık hizmeti sunmaya devam edece-
ğini kaydetti.

Bal, Giresun 350 yataklı Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nin onkoloji alanında bölgede ön 
plana çıkacağını sözlerine ekledi.

Giresun Eğitim ve Araştırma Hastanesi 
Başhekimi Doç.Dr.Atilla Çıtlak ise, yeni has-
tanede önce huzur ortamını oluşturarak, en 
kaliteli sağlık hizmetini sunmaya çalışacak-
larını kaydetti. Huzur ortamı oluştuktan sonra 
hastaneye olan talebin artacağını ifade 
eden Başhekim Çıtlak, “Amacımız Giresun 
ve bölge halkına en iyi ve kaliteli sağlık hiz-
meti sunabilmek. Bunun için çalışıyoruz ve 
çalışmaya devam edeceğiz” dedi.

(Baştarafı 1'de)

Vali Ünlü:
 “Önceliğimiz 

  can güvenliği”
(Baştarafı 1'de)
Lütfen bu konularda hassasiyet gösterelim ve ön-

celiğin insanlarımızın can güvenliğinin temini olduğu-
nu unutmayalım. Sizler de inanıyorum ki bu kararlılığı 
devam ettireceksiniz. Herkes kendi konuları ile ilgili sa-
hada ve masada her türlü tedbiri alır ve bunları titizlik-
le alınan prensip kararları doğrultusunda uygularsa 
bundan sonra inşallah bu tür afetleri tekrar yaşamayız 
diye ümit ediyorum” diye konuştu.

Vali Ünlü konuşmasının sonunda, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan başta olmak üzere bakanlara 
Giresun’a gösterdikleri yakın ilgiden dolayı teşekkür ve 
şükranlarını ilettiğini sözlerine ekledi.

Semt pazarı ve
 liman bilmecesi

(Baştarafı 1'de)
Tirebolu’nun balıkçı barınağı sahasında bulunan 

ve hukuki sorumluluğu Su Ürünleri Kooperatifi’ne ait 
olan toplam 355 dönümlük sahanın, ilçenin pazarı ol-
duğu cuma günleri semt pazarı olarak kullanılmasının 
yasal olmadığını bildiren Kooperatif Başkanı Efkan 
Elevli, belediyeyi defalarca uyardığı halde, burada ka-
lıcı bir önlem alınmadığını, barınak sahasına gezici es-
nafların girmesinin yasal olmadığını ve bu yüzden de 
pazar yerini kapatmak zorunda kaldıklarını söyledi.

Pazarcı esnafının mağdur olduğunu ileri süren es-
naflar, barınak sahasına alınmadıklarına istinaden 
İlçe Kaymakamı Cevat Gün’e şikayette bulundular. 
Önce esnafları, sonra da Su Ürünleri Başkanı Elevli’yi 
dinleyen Kaymakam Gün, ilçedeki semt pazarının ge-
çici olarak esnaflara açılmasını sağladı ve bunun üze-
rine alana alınmayan esnaflar işlerine devam etti.

Yalç köylüler obalarına su getirdi
(Baştarafı 1'de)

Obanın Aşağı Mahalle mevkiine bin 500 met-

relik mesafeden içme suyu getiren Yalç Köyü 

sakinleri, bundan böyle yayla zamanı susuzluk 

yaşamayacaklarını belirttiler.

Tirebolu Yalç Köyü sakinlerinden Engin 

Çiçek’in önderliğinde 

yaklaşık 100 hanelik evin 

bulunduğu obaya imece 

usulüyle 5 gün içinde 

içme suyu getiren Cemil 

Karaman, Adem Aydın, 

Niyazi Aydın, Sündüz Ba-

loğlu, Hasan Güner ve 

Kazım Güner, artık obada 

su sorunu yaşamayacak-

larını dile getirirken; yay-

lacılar da “Obamızın 

suyu kuruduğu için yay-

lada susuzluk çekiyor-

duk. Şimdi obamız bol 

suya kavuştu. Emeği ge-

çenlere çok teşekkür edi-

yoruz” dediler.

 Karan’dan TMO Genel Müdürü Güldal’a tepki 

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin 
Karan, fındık fiyatının düşüşe geçtiği bir dö-
nemde Toprak Mahsulleri Ofisi (TMO) Genel 
Müdürü Ahmet Güldal’ın Trabzon, Giresun 
ve Ordu illerinde alıcı temsilcileri ile bir 
araya gelmesine tepki gösterdi, “TMO’nun 
31 Aralık 2020 tarihinde fındık alım kampan-
yasını sonlandıracağı yönünde açıklama-
larda bulunması da üreticinin elini kolunu kır-
mıştır” dedi.

Karan, yaptığı açıklamada, “Bir devlet 
kurumu olan TMO’nun başındaki Genel 
Müdür Ahmet Gündal alıcının mı yoksa üre-
ticinin mi yanında yer alıyor” diye sordu.

TMO Genel Müdürü Güldal’ın fındık fiya-
tının düşüşe geçtiği bir dönemde Trab-

zon’da, Giresun’da ve Ordu’da ticaret borsa-
larını ziyaret ederek, alıcı temsilcileri ile görüş 
alışverişinde bulunmasının şık görüntü olmadı-
ğını savunan Karan, şunları kaydetti:

“Tarım ve Orman Bakanlığına bağlı olan 
Toprak Mahsulleri Ofisi’nin birinci görevi bizim 
bildiğimiz tarımsal alanda Türk çiftçisinin hak 
ve menfaatlerini korumak ve devlet adına mü-
dahil alım görevini yerine getirmektir. Başında-
ki genel müdürde devlet tarafından atanmış 
memurdur. TMO gibi tarımsal alanda önemli 
bir görev üstlenen bir kurumun başındaki dev-
let memurunun her sezon spekülasyona açık 

ve bugünlerde fiyatı üzerinde oyun kurulma-
ya çalışan fındıkla ilgili alıcıların yanında yer 
alırcasına boy göstermesi üreticileri üzmüş-
tür. Bu tutum ve davranışın yanı sıra genel mü-
dürün TMO’nun 2020 yılı fındık alım kampan-
yasını 31 Aralık’ta kapatacağını açıklaması 
da fındık fiyatını düşürmeye çalışanların elini 
güçlendirirken, üreticinin elini kolunu kırmıştır. 
TMO genel müdürü fındıkta üreticinin istikrar-
ları yükselişinin mi yoksa alıcıların mı istikrarlı 
yükselişini savunmaktadır. Kaldı ki, dolar kuru 
yükselişini sürdürürken fındık fiyatındaki düşü-
şü nasıl izah eder ve açıklaya bilirler.”

Yeni Hastaneye taşınma başlıyor
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Yatırımlara 335 milyon lira harcandı
Giresun Valisi Enver Ünlü, 2020 yılı 

içerisinde devlet yatırımlarına Ekim 
ayı itibariyle 335 milyon 739 lira har-
cama yapıldığını açıkladı. Ünlü, yatı-
rımların ağırlıklı olarak tarım, enerji, 
ulaştırma, eğitim, sağlık, ormancılık, 
spor ve kadastro sektörlerinde yo-
ğunlaştığını kaydetti.

İl Koordinasyon Kurulu Toplantısı 
Vali Ünlü Başkanlığında yapıldı. Gire-
sun’da 20 yatırımcı kuruluşa ait 214 
adet proje bulunduğunu ve bu pro-
jelerden 27’sinin tamamlandığını be-
lirten Ünlü, 115 adet projenin devam 
ettiği, 57 adet projenin ihale aşama-
sında olduğunu, 15 adet projeye ise 

çeşitli nedenlerle dolayı henüz baş-
lanılamadığını ifade etti.

Vali Ünlü, programa alınan 214 
projeden 89 adedinin tarım, 31 ade-
dinin enerji, 21 adedinin ulaştırma, 
19 adedinin eğitim, 11 adedinin sağ-
lık, 11 adedinin ormancılık, 5 adedi-
nin spor, 3 adedinin kadastro ve 24 
adedinin de diğer kamu hizmetleri 
sektörlerine ait olduğunu söyledi.

Giresun il genelinde 2020 yılına 
ait 429 milyon 333 bin liralık ödene-
ğin 335 milyon 739 bin 664 lirasının 
harcandığını aktaran Vali Ünlü, şöyle 
konuştu:

“Yatırımlar ağırlıklı olarak tarım, 

enerji, ulaştırma, eğitim, sağlık, or-
mancılık, spor ve kadastro sektörle-
rinde yoğunlaşmaktadır. Bir kez 
daha toplantımızın yatırım uygula-
malarında ortaya çıkan ve koordi-
nasyon gerektiren sorunların çözü-
müne katkıda bulunması temennisi 
ile üst düzeyde katılımda bulunan 
tüm katılımcı ve yatırımcı kuruluşlara 
çalışmalarında başarılar diliyorum. 
Önümüzdeki yıl İnşallah çok daha 
fazla sayıda yatırımın siz değerli yatı-
rımcı kuruluşları marifetiyle ilimize ka-
zandırılmasını ve toplantımızın ilimiz 
için hayırlı olmasını temenni ediyo-
rum.”

Kale önüne 
şehitler çeşmesi

Tirebolu Kültür Derneği, Tirebolu ilçesinde bulunan 
tarihi kalenin önüne “15 Temmuz Şehitler Çeşmesi” 
adını verilen bir çeşme yaptırdı.

Tirebolu’ya gelen yerli ve yabancı turistlerin, tarihi 
kaleyi ziyaretleri sırasında içme suyu ihtiyaçlarını karşı-
lamalarını sağlamak amacıyla ilçelerine böyle bir hiz-
met sunmak istediklerini belirten Sultanbeyli Tirebolu 
Kültür Derneği Başkanı Durmuş Şenel, tarihi kalenin do-
kusuna uygun olarak yaptırdıkları çeşmenin, daha iyi 
hizmet verebilmesi için Tirebolu Belediyesi’nden yar-
dım talebinde bulunduklarını ifade etti.

Sultanbeyli Kültür Derneği’nin, tarihi Tirebolu Kalesi 
önüne otantik manzaralı çeşme yaptırması, ilçe sa-
kinleri arasında takdirle karşılandı.

Şehrin meyve ve sebze
 ihtiyacını karşılıyor

Giresun Belediyesi yaş sebze meyve 
hali şehrimizin sebze meyve ihtiyacına 
cevap veriyor.

Hale üretici bölgelerden gelen ürün-
ler market, manav ve seyyar satıcılar ta-
rafından alınarak halka ulaştırılırken, ger-
çekleşen tüm faaliyetler korona virüs sal-
gını nedeniyle gerekli tedbirler alınarak 
yürütülüyor.

Hal Müdürlüğü tarafından verilen bil-
giye göre; 2020 yılının ilk 10 ayında 2 bin 
576 araç girişi olurken, toplam 32 milyon 

185 bin 899 kilogram yaş sebze meyve 
girişi gerçekleşti.

Diğer yandan, Hal Müdürlüğü tarafın-
dan sorumluluk sahasında birçok dene-
tim, bilgilendirme ve kontrol gerçekleşti-
rilip, satıcıların bilinçlendirilmesine yöne-
lik faaliyetler de yürütülüyor.

Kayıt sistemi vasıtasıyla gelen ve satı-
şa sunulan ürünlerin takibi ve kontrolleri 
gerçekleşirken, giriş ve çıkış ünitesi vası-
tasıyla da araçlar ve gelen ürünlerin taki-
bi yapılıyor.

 Üretime dayalı eğitime inceleme 

Giresun Valisi Enver Ünlü, meslek liselerinde yürütülen çalışmala-

rı yerinde görmek amacıyla 125. Yıl Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi-

ni ziyaret ederek incelemelerde bulundu.

Vali Ünlü, 21 Eylül 2020 tarihinde başlayan 2020–2021 eğitim öğre-

tim yılının iki haftasını uzaktan eğitim şeklinde geçiren ve 5 Ekim 

2020 Pazartesi gününden itibaren yüz yüze uygulama eğitimleri veril-

meye başlanan mesleki ve teknik eğitim kurumlarını ziyaret etmeye 

başladı.

İlk olarak 125. Yıl Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’ni ziyaret eden 

Vali Ünlü, İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu ve okul yöneticile-

rinden bilgi alarak, yüz yüze eğitimlerle ilgili duygu ve düşüncelerini 

aldığı öğretmenler ve öğrencilerle sohbet etti.

125. Yıl Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi atölye ve sınıflarında öğ-

rencilerle bir araya gelen Vali Ünlü, atölyelerde uygulama eğitimi 

alan öğrencilerin çalışmalarını gözlemle-

yerek, yapılan çalışmalar hakkında bilgiler 

aldı.

Vali Ünlü, ziyaretle ilgili olarak “125. Yıl 

Mesleki ve Teknik Anadolu Lisemizde el be-

cerilerine büyük bir memnuniyetle şahit ol-

duğum öğrencilerimizle ve öğretmenleri-

mizle bir araya geldik. Bilgisiyle, yetene-

ğiyle geleceğin yüksek verimli insan gücü-

nü oluşturacak evlatlarımızın her zaman 

destekçileriyiz. Üretime dayalı eğitimle, 

muasır medeniyetler seviyesinin üzerine 

çıkma yolunda meslek liselerimiz daima gö-

reve hazır” ifadelerini kullandı.

100 öğrencinin yüzü güldü
Yedi Bölge Yedi Kardeş Kültür ve Dayanışma Derne-

ği, Giresun'da sel felaketinden olumsuz etkilenen bir 

köy okuluna yardımda bulundu.

Merkezi İstanbul Sultanbeyli'de bulunan Yedi Bölge 

Yedi Kardeş Kültür ve Dayanışma Derneği, Giresun'da 

bir köy okuluna kışlık bot, mont ve kırtasiye yardımında 

bulundu. Dernek Başkanı Çağdaş Toplu ve yönetim ku-

rulu üyelerinin destekleri ile gerçekleştirilen projede 

yaklaşık 100 öğrenciye destek 

sağlandı.

"NEREDE BİR SIKINTI VARSA 

KOŞACAĞIZ”

Yapmış oldukları yardım orga-

nizasyonuyla ilgili kısa bir değer-

lendirme yapan Dernek Başkanı 

Çağdaş Toplu, "Yakın zamanda 

sel felaketi yaşayan Dereli'deki gö-

revimizi tamamladık. Yedi Bölge 

Yedi Kardeş Derneği olarak emeği 

geçen bütün dostlara teşekkür 

ederiz Allah razı olsun. Bu memle-

ketin neresinde bir sıkıntı varsa 

elimizden geldiği kadar koşmaya 

çalışacağız" ifadelerini kullandı.

"BU GÜZEL HİZMETİ TEBRİK 

EDİYORUM”

Dernek yönetiminde yer alan 

isimlerden Kasım Kılıç da konuyla 

ilgili, "Dernek yönetimindeki bir bi-

rinden kıymetli ağabeylerimizin 

kendi imkanları ile yapmış olduğu 

bu güzel hizmeti tebrik ediyorum. 

Bizleri de bu hayra ortak ettikleri 

için ayrıca teşekkür ediyorum" 

dedi.
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Başer’den CHP’li Tığlı’ya işçi eleştirisi
Adalet ve Kalkınma Partisi Gire-

sun Merkez İlçe Başkanı Mehmet 
Başer, CHP Giresun Milletvekili Ne-
cati Tığlı’ya tepki göstererek, 
“Çamur at izi kalsın dönemi bitti 
sayın vekil, çamur atmaya çalışı-
yorsunuz ama çabaladıkça daha 
fazla çamura batıyorsunuz. İyisi mi 
kimsenin boş yere zamanını al-
mayın. Bırakın Aytekin Başkan ve 
ekibi işini gücünü yapsın” dedi.

Başer, CHP’li Tığlı’nın Giresun Be-
lediyesine İş-Kur üzerinden 6 aylı-
ğına alınan 100 kişiyle ilgili açıkla-
malarına tepki gösterdi.

“CHP Giresun Milletvekili Sayın 
Necati Tığlı, böylesine hassas bir 
konuda en son konuşacak kişiler-
den biridir” diyen Başer, konuyla il-
gili yaptığı yazılı açıklamada şun-
ları dile getirdi:

“İş-Kur tarafından Toplum Yara-
rına Projesi kapsamında bölge-
mizde yaşanan sel felaketi de göz 
önüne alınarak Giresun Belediye-

sine 6 aylık süreyle çoğunluğu 
saha çalışmalarında değerlendi-
rilmek üzere ve ücretleri devletimiz 
tarafından karşılanacak (Beledi-
yenin kasasından bununla ilgili hiç-
bir para çıkışı olmayacak) 100 ge-
çici işçi alımı yapılmıştır.

Alınan işçiler, Fen İşleri, Temizlik 
İşleri gibi birimlerde vatandaşları-
mıza daha hızlı ve daha fazla hiz-
met götürebilmek adına bizzat sa-
hada çalıştırılmak amacıyla siyasi 
görüşlerine veya ailelerinin AK 
Parti’ye üye olup olmamalarına 
bakılmaksızın istihdam edilmiş ol-
masına rağmen, CHP Milletvekili 
Sn. Tığlı'nın konuyla ilgili yaptığı 
açıklamasının son derece yersiz, 
gerçek bilgiden uzak ve haddini 
aşan açıklamalar olduğunu belirt-
mek isterim.

Sayın Vekil siz bu asılsız iddiaları-
nızdan önce kamuoyuna şu soru-
ların cevabını verin? Acaba siz 
kendi döneminizde kız kardeşinizi 

sözleşmeli olarak belediyeye işe 
aldırırken liyakat unsuruna göre mi 
aldırdınız, yoksa torpilin babasını 
siz mi yaptınız?

Sizin döneminizde işe alınanla-
rın çoğunun CHP teşkilatında 
görev yapmış kişilerin en yakınları 
olduklarını size bir kez daha hatırla-
talım mı? Yine ayrıca işe hiç uğra-
mayıp da aynı anda özel iş yerleri 
olan sözüm ona belediye çalışan-
larına maaş verirken vicdanınız hiç 
sızlamadı mı?

Sn. Vekil sırf suni gündem oluş-
turmak amacıyla yapmış olduğu-
nuz gerçek bilgiden tamamıyla 
uzak açıklamaları yapmadan 
önce, 10 yıl boyunca Giresun Be-
lediyesine hiç bir vasfı olmayan ve 
çalışmadan belediyeyi banka-
matik olarak gören, politik amaçlı 
yüzlerce daimi işçiyi neden aldınız 
onu bir açıklar mısınız?

Fazladan gereksiz yere almış ol-
duğunuz işçilerin maaşlarını dahi 

ödeyemezken, kayda değer hiç 
bir icraat, hizmet, üretim yapma-
dan yaklaşık 250 milyon lira borcu 
ne için, kimin için yaptınız? Ayrıca 
şu an Giresun Belediyesinde sayın 
vekilin akrabası olan kaç kişi çalışı-
yor? Bunu da kamuoyuyla paylaş-
sın.

Bir buçuk yıldır Belediye Baş-
kanlığını sürdürmekte olan sayın 
Aytekin Şenlikoğlu’nun kaç yakını 
belediyede çalışıyor? Biz söyleye-
lim hiçbir akrabası çalışmamakta-
dır. Çamur at izi kalsın dönemi bitti 
sayın vekil, çamur atmaya çalışı-
yorsunuz ama çabaladıkça daha 
fazla çamura batıyorsunuz. İyisi mi 
kimsenin boş yere zamanını al-
mayın. Bırakın Aytekin Başkan ve 
ekibi işini gücünü yapsın. Sizin 10 
yılda yapamadıklarınızın kat be 
kat fazlasını bir buçuk yılda yaptı, 
bırakında daha fazlasını yapma-
ya devam etsin. Bu şehir için ya-
pacağı daha çok şeyler var.”

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin 
Karan, serbest piyasada 26 lira seviye-
lerinden 1-1.5 lira gerileyerek 25 liranın 
altına düşen fındık fiyatında oluşturul-
maya çalışan panik havasına ve spekü-
lasyonuna üreticilerin aldanmamasını is-
tedi. 

Karan, yaptığı açıklamada, fındık fi-
yatındaki düşüşün arkasında tekelci zih-
niyetin bulunduğunu iddia etti.

Bu sezon fındıkta güç ve kontrolün 
üreticinin elinde olduğunu bir kez daha 
hatırlatan Karan, son günlerde fındık fi-
yatındaki düşüşe aldanarak bazı üretici-
lerin pazara ürün indirdiğine şahit olduk-
larını, üreticilerin kesinlik ve kesinlikle ya-
ratılmak istenilen panik havasına kapıl-
mamasını gerektiğini söyledi.

Üreticileri tekelci zihniyetin oyununu 
bozmaya ve kontrolü ellerinde tutmaya 
çağıran Karan, “Bir hafta öncesine 
kadar 26 lira ve üzerinde işlem gören fın-
dık fiyatı ne oldu da birden düşüşe 
geçti. Piyasada arz fazlası ürün mü oluş-
tu? Alıcıların tabiriyle fındık fiyatı arz ve ta-

lebe göre oluşuyorsa bu sezon ürün az, 
talep fazla. Bu yıl evdeki hesapları çar-
şıda tutmayanlar yine üreticinin ürünü-
nü ucuza kapatmanın derdinde” dedi.

Karan, “Tekelci zihniyet ve işbirlikçile-
ri aslında üreticinin ürününü ucuza al-
manın hesabını yaparken, diğer taraf-
tan da kendi öz sermayesi ile ürün alan 
yerli sanayici ve manavları da batıra-
rak, aradan çıkarmanın derdinde” iddi-
asında bulunarak, şunları belirtti:

“Bir hafta öncesine kadar kilogramı 
26 liradan ürün alan sanayici ve ma-
navın deposundaki ürünün kilogramı 
şu anda 24.5-25 lira. Buda kilogramda 
1-1.5 lira zarar demek.

 Tekelci zihniyetin şu anda yapmak 
istediği açık ve net olarak yerli sanayici 
ve manavları köşeye sıkıştırarak, kendi 
komisyoncuları aracılığıyla üreticinin 
elindeki ürünün belirlediği fiyattan al-
manın peşinde. Bu oyuna kesinlikle ve 
kesinlik müsaade edilmemeli. Üreticile-
rimiz panik havasına girerek, ürününü 
alelacele pazara indirmemelidir.”

Üreticiye panik uyarısı
 Tarihi Millet Bahçesi yenileniyor 

Giresun Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
parkların bakım ve onarımını gerçekleştirerek va-
tandaşın kullanımına sunuyor.

Park, bahçeler, mesire alanları ve tüm yeşil 
alanlarda vatandaşların talepleri doğrultusunda 
yapılan çalışmalar ile eksikliklere anında müdaha-
le eden ekipler, yeşil alanların her zaman yeni ve 
modern bir görüntüde kalmasını sağlıyor.

Bu kapsamda, şehrin en eski ve en beğenilen 
parkları arasında yer alan eski valilik yanındaki mil-
let bahçesinde geniş kapsamlı bir yenileme çalış-
ması yürütülüyor. Ekipler tarafından, park adeta 
baştan sona yenileniyor.

Diğer yandan fındık pazarı mevkiinde bulunan 
fındık heykelinin oturma grubu da yenilendi. Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü yetkilileri, millet bahçesinin 
şehrimiz için özel bir değer olduğunu belirterek, 
başlatılan çalışmanın tamamlanmasıyla birlikte 
parkın çok daha güzel ve modern bir görünüme 
kavuşacağını bildirdi.

 Girişimsel Radyoloji ekibinden önemli müdahale 
Giresun Üniversitesi Girişimsel Radyoloji Ünitesi kurul-

duğu günden itibaren birçok hastaya şifa oldu. Son ola-
rak da diyaliz hastalarının en büyük sorunu olan damar-
yolu problemini çözme adına önemli bir müdahale ger-
çekleştirdi.

Giresun Üniversitesi Tıp Fakültesi Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Tümay Bekçi gerçekleştirilen operasyonla ilgi-
li şunları aktardı:

“Yıllardır diyaliz hastası olan 73 yaşında hastamıza 
diyaliz olması için vücudunda kullanılması gereken 
hiçbir damar yolu kalmadığı ve periton diyalizinden 
de fayda görmediği için ülkemizde sayılı merkezde 
uygulanabilen transhepatik aksesi (karaciğerden 
kalbe ulaşan damarları kullanarak) kullanarak diyaliz 
kateteri yerleştirdik. 

Hastamız işlem sonrası diyalize girebileceği 
damar yoluna kavuşmuş oldu. Pandemi günlerinde 
tüm korunma önlemlerini alarak hastamıza ve ekip 
çalışanlarımıza güvenli bir girişim olanağı sağladık. Gi-
resun’da ilk defa yapılan ve şimdiye kadar 3 hastanın 
yararlandığı bu uygulamaya iştirak eden Girişimsel 
Radyoloji ve anjio ünitesi çalışanlarına teşekkür ede-
rim."

Camiler dezenfekte ediliyor
Giresun Belediyesi dezenfekte ekibi tarafından koronavirüs tedbirleri 

kapsamında camiler dezenfekte edildi.
Halkın yoğun olarak kullandığı açık alanlar ile cadde ve sokakları dü-

zenli olarak dezenfekte eden ekipler, camilerde de dezenfekte ve te-
mizlik çalışması yürütüyor. Çeşitli mahallelerde bulunan camilerin tuva-
let, abdesthane ve şadırvanların periyodik aralıklarla temizleyen beledi-
ye ekipleri kullandıkları özel ilaçlarla dezenfekte uygulaması yapıyor.

Belediye tarafından ekip oluşturulan bir diğer ekip ise camilerin tuva-
let, abdesthane ve şadırvanlarının temizliğini yürütüyor.

Belediye yetkilileri tarafından yapılan açıklamada, “Bu zorlu süreçte 
vatandaşlarımızın toplu olarak bulundukları alanlarda çalışmalarımızı 
aralıksız sürdürüyoruz. Şehir genelinde salgına karşı gerekli tüm önleme-
leri alıyoruz ve çalışmalarımızı bu yönde devam ediyoruz. Vatandaşları-
mızın sağlığı bizim için öncelik taşıyor” denildi.

 Ormancılara mesleğe 
hazırlanma eğitimi 

maları ile başladı. Daha sonra Orman 
Genel Müdür Yardımcısı Mustafa Özka-
ya’nın konuşmaları ile programa devam 
edildi.

164 sözleşmeli personele kurum aidiye-
ti, kurum kültürü, orman koruma mevzuatı, 
sosyal medya, algı yönetimi, protokol ve 
sosyal davranış kuralları ve etkili iletişim ko-
nularında bilgiler verildi.

Giresun Orman Bölge Müdürlü-
ğü'nde 2020 yılı başında göreve başla-
yan sözleşmeli Orman Mühendisi ve 
Orman Muhafaza Memurlarının Kişisel 
Gelişim ve Mesleğe Hazırlama Eğitimi-
ne başlandı.

Giresun ve Ordu illerinde eş zamanlı 
başlayan ve iki gün süren eğitim Bölge 
Müdürü Ahmet Güneş'in açılış konuş-
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 Başhekim Çıtlak’tan
 birimlerde inceleme 

Giresun Üniversitesi Prof.Dr. İlhan Özde-
mir Eğitim ve Araştırma Hastanesi Başhe-
kimi Doç. Dr. Atilla Çıtlak, başhekim yar-
dımcıları ve birim müdürleriyle birlikte has-
tanede çeşitli ziyaretlerde bulunduklarını 
bildirdi.

Başhekim Çıtlak, Verimlilik Yerinde De-
ğerlendirme Rehberi kapsamında "Sağlık 
Tesisinde Hizmet Sunumunun Değerlen-
dirmesi"ne yönelik başhekim yardımcıları 
Dr. Öğr. Üyesi Fazıl Kulaklı, Uzm. Dr. Ayşegül 
Torun Göktaş, Dr. Şevket Gürsoy, Dr. Öğr. 

8. HAFTA: 9. HAFTA: 
30 Ekim Cuma:

19.00 Tuzlaspor-Altay (Vefa)

19.00 Balıkesirspor-Adanaspor (Balı-

kesir Atatürk)
31 Ekim Cumartesi:

13.30 Giresunspor-Ümraniyespor (Gi-

resun Atatürk)

16.00 Menemenspor-Ankaraspor 

(Menemen İlçe)

16.00 Bursaspor-Beypiliç Boluspor 

(Bursa Büyükşehir Belediye)

19.00 Altınordu-Royal Hastanesi Ban-

dırmaspor (Bornova Aziz Kocaoğlu)
1 Kasım Pazar:

13.30 An ka ra Ke çi rö ne gü cü-

İstanbulspor (Aktepe)

16.00 Eskişehirspor-Akhisarspor (Eski-

şehir Yeni)

19.00 Adanaspor-Yılport Samsunspor 

(5 Ocak Fatih Terim)

6 Kasım Cuma:
19.00 Altay-Balıkesirspor (Bornova 

Aziz Kocaoğlu)
7 Kasım Cumartesi:
13.30 Royal Hastanesi Bandırmas-

por-Giresunspor (Bandırma 17 Eylül)
13.30 Ümraniyespor-Tuzlaspor (Üm-

raniye Belediyesi Şehir)
16.00 Adanaspor-Menemenspor (5 

Ocak Fatih Terim)
19.00 Ankaraspor-Bursaspor (Os-

manlı)
8 Kasım Pazar:
13.30 Eskişehirspor-Ankara Keçi-

örengücü (Eskişehir Yeni)
16.00 Yılport Samsunspor-Altınordu 

(Samsun Yeni 19 Mayıs)
16.00 Akhisarspor-Beypiliç Boluspor 

(Spor Toto Akhisar)
19.00 İstanbulspor-Adana Demirs-

por (Esenyurt Necmi Kadıoğlu)

TFF 1’inci Liginde 
2 haftalık program

 İstihdamdaki olumsuz etki azaltılacak 
dalet ve Kalkınma Partisi Giresun Milletvekili 

ACemal Öztürk’ün teklif verdiği, İşsizlik Sigortası Ka-
nunu ile Bazı Kanunlarda Değişiklik Yapılması 

Hakkında Kanun Teklifi'nin TBMM Plan ve Bütçe Komisyo-
nundaki görüşmeleri başladı.

Milletvekili Öztürk, istihdam teşvikine ilişkin kanun teklifiy-
le ilgili, "Kanun teklifimiz, koronavirüs salgınının istihdam 
üzerindeki olumsuz etkilerinin azaltılmasını amaçlıyor" 
dedi.

Öztürk, tüm dünyayı etkisi altına alan koronavirüs salgı-
nının istihdam üzerindeki olumsuz etkilerinin azaltılmasını 
amaçlayan teklifin, salgın nedeniyle işçi ve işverenler üze-
rinde oluşan yükün sosyal devlet ilkesi gereğince paylaşıl-
ması ve giderilmesi, normalleşme sürecinde hareketle-
necek ekonomik aktivitenin istihdamla desteklenmesi, 
destek tedbirleriyle istihdamda devamlılığın sağlanabil-

mesini de içerdiğini belirtti.
Ayrıca ekonomik program hedeflerinin gerçekleştiril-

mesi, vergi rekabeti, vergide adalet ile basitlik etkinlik ve 
verimlilik ilkeleri çerçevesinde bazı güncellemelerin ya-
pılmasının da öngörüldüğünü dile getiren Öztürk, bu 
çerçevede kanun teklifinde yer alan düzenlemelerle 
mükelleflerin vergiye gönüllü uyumunu gözeten, vergi 
güvenliğini güçlendiren, yatırımları ve sermaye piyasa-
sını teşvik eden, idarenin etkin ve hızlı karar almasını sağ-
layan değişiklikler öngörüldüğünü ifade etti.

İstihdam ve vergi konularına ilişkin düzenlemelerle 
birlikte kamu kurum ve kuruluşlarının ihtiyaçlarıyla son dö-
nemde vatandaşlardan gelen taleplerin karşılanması 
amacıyla bazı konularda kanuni düzenlemelerin haya-
ta geçirilmesinin amaçlandığını belirten Öztürk, 43 
maddeden oluşan teklifin düzenlemelerini de aktardı.

Üyesi Mehmet Ekiz, Opr. Dr. Dündar 
Gürel, Sağlık Bakım Hizmetleri Müdü-
rü Sibel Bayram Turan ve Yardımcıları 
Pınar Aydın Akçay, Gülay Özdemir, 
Destek Kalite Müdürü Hülya Yılmaz, 
İdari Mali Hizmetler Müdürü Metin To-
raman ve Yardımcıları Nuh Süral, 
Önder Yümsel, Şahin Özdemir ile bir-
likte ziyaretler gerçekleştirerek ince-
lemelerde bulunduklarını belirtti.

2021’de vergi 
ve ceza yağacak
Hükümet özellikle trafik cezalarından 

2021’de rekor düzeyde, 6 milyar 23 mil-

yon lira toplamayı hedefliyor. Toplam 19 

milyar 206 milyon liralık cezanın 7.6 mil-

yarını vergi cezaları oluşturacak.

Cumhurbaşkanlığı tarafından Mec-

lis'e sunulan 2021 yılı yasa teklifinden 

vatandaşa yüklü miktarlarda ceza ve 

vergi çıktı. Teklife göre, önümüzdeki yıl 

başta trafik cezaları olmak üzere vatan-

daşa kesilecek cezalarda olağanüstü ar-

tışlar yaşanacak. Son dönemde şaibe id-

dialarıyla gündeme gelen şans oyunla-

rından devletin kasasına girecek para-

nın da yüzde 29'a yakın bir oranda arta-

rak 4 milyar 81 milyon liraya ulaşması 

bekleniyor.

REKOR TRAFİK CEZASI

Yasa teklifine göre devlet, önümüzde-

ki yıl 82 milyon vatandaştan toplam 19 

milyar 206 milyon lira ceza toplamayı he-

defliyor. Kesilen bu cezaların 6 milyar 23 

milyon lirası trafik polisleri, fahri müfet-

tişler ve kameralar üzerinden kesilen tra-

fik ceza makbuzlarıyla toplanacak. Bu 

yılın sonuna kadar tahsil edilecek trafik 

cezası hasılatının da 4 milyar 708 milyon 

lirayı bulması bekleniyor. Devlet bunun 

dışında karayollarında yük ve yolcu taşı-

ma kurallarını ihlal edenlere de 128 mil-

yon liranın üzerinde para cezası kesmeyi 

öngörüyor.

Trafik cezalarının dışında önümüzde-

ki yıl vatandaşa 7.6 milyar lira vergi ce-

zası, 619 milyon lira yargı cezası, 28 mil-

yon lira çevreyle ilgili ceza, 5 milyar lira-

ya yakın da diğer alanlarda idari ve para 

cezası uygulanacak.

YENİ NESİL VERGİLER

Bütçe gelir tahminlerine, hükümetin 

son dönemde kanunlaştırıp uygulamaya 

başladığı yeni nesil vergiler de eklendi. 

Tahsilatı ilk kez önümüzdeki yıl gerçekle-

şecek olan Değerli Konut Vergisi'nden 

devletin kasasına 350 milyon lira para gir-

mesi bekleniyor. Aynı şekilde Konaklama 

Vergisi'nden de bütçeye 2021'de 1 milyar 

lira geleceğine ilişkin tahmin konuldu.

2022'YE ERTELENEBİLİR

Ancak Meclis'teki torba yasada bu ver-

ginin 2022 yılına ertelenmesine ilişkin 

madde konuldu. Bu maddenin yasalaş-

ması halinde bütçe 1 milyar liralık dev 

kaynaktan yoksun kalacak ve açık arta-

cak. Dijital Hizmet Vergisi'nden de bu 

yılın sonuna kadar 900 milyon lira para 

toplanacağı, önümüzdeki yıl ise hasılatın 

1 milyar 425 milyon liraya çıkacağı hesap 

edildi.

MERKEZ BANKASI'NDAN 40 MİLYAR 

BEKLENİYOR

Merkez Bankası kaynakları gelecek yıl 

da bütçe açıklarına önemli bir yama göre-

vi görecek. 

Bu yıl 46.3 milyar lira kaynak beklenen 

Merkez Bankası kârı, ihtiyat akçesi ve 

KİT gelirlerinden oluşan Hazine portföy 

gelirlerinden gelecek yılın bütçesine 42 

milyar 260 milyon lira aktarılması bekle-

niyor. Bu paranın 40 milyar lirasının Mer-

kez Bankası'ndan geleceği hesap edildi. 

(Sözcü)
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 Altay-Giresunspor maçına virüs engeli 

'KULÜP GENELİNDE TOPLAM 34 POZİTİF VAKA TESPİT 

EDİLMİŞTİR’

“Gelinen noktada A takım listemizde bulunan toplam 
20 oyuncumuzun ve buna ek olarak genç oyuncu liste-
sinde yer alan 4 futbolcumuzun sonuçları pozitif olup, 
toplamda 24 oyuncumuz için TFF ve Sağlık Bakanlığı’nın il-
gili izolasyon protokolü titizlikle uygulanmakta ve tedavi 
süreçleri devam etmektedir.

 Ayrıca Teknik Direktörümüz Yücel İldiz, 3 profesyonel 
takım antrenörü, 1 akreditasyon sorumlusu, 2 sağlık çalı-
şına, 2 malzemeci ve 1 saha bakım görevlisi olmak 
üzere kulüp genelinde toplam 34 pozitif vaka tespit edil-
miştir. 

TFF talimatları doğrultusunda 1’inci Lig’in 7’nci hafta-
sında oynanması gereken Giresunspor karşılaşması ileri 
bir tarihe ertelenmiştir.”

TFF 1. Lig ekiplerinden Altay, 24 futbolcunun, 4 antrenörün ve 6 kulüp personelinin ko-

ronavirüs testinin pozitif çıktığını açıkladı. Bu gelişmenin ardından TFF 1. Lig'in 7. haftasın-

da oynanması planlanan Altay-Giresunspor karşılaşması ileri bir tarihe ertelendi.

TFF 1. Lig’de 25 Ekim Pazar günü İzmir’de oynanması gereken Altay - Giresunspor 

maçı, ev sahibi ekipte yaşanan koronavirüs vakaları nedeniyle ileri bir tarihe ertelendi. Si-

yah-beyazlı kulüpten toplam 34 kişinin koronavirüs salgınına yakalandığı kaydedildi. Ku-

lüpten yapılan açıklamada şu ifadelere yer verildi:

“Altay-Altınordu müsabakası öncesi yapılan Covid-19 testlerinde 9 futbolcumuzun, 

dün yapılan testlerde ise 8 futbolcumuzun sonuçları pozitif çıkmıştır.”

Keleş insan sağlığına dikkat çekti
Giresunspor Teknik Direktörü Hakan Keleş, ertele-

nen Altay maçı ile yaptığı değerlendirmede insan sağ-
lığının önemine değindi.

Dünyanın olağanüstü bir süreçten geçtiğini kay-
deden Keleş, “Belirlenen talimatlar doğrultusunda 
maçlarımızı oynamaya ve aldığımız tedbirlerle bu işi 
yürütmeye çalışıyoruz. Tabi ki de en önemlisi insan sağ-
lığı. Altay camiasına bir kez daha geçmiş olsun dilek-
lerimi iletiyorum. Maçlar oynanır ama sağlık geri gel-
mez. Biz bu konuda çok dikkatliyiz” dedi.

Keleş, maç gününü antrenman yaparak geçirdik-
lerini de dile getirerek, “Artık Ümraniyespor maçına 
odaklanacağız. O maça da galibiyet parolasıyla ha-
zırlanacağız” ifadesini kullandı.

 Giresunspor, PFDK'ye sevk edildi 
Giresunspor, Adanaspor maçının ardından Profesyonel Futbol Disiplin Ku-

ruluna sevk edildi.
Yeşil beyazlı kulüp Adanaspor ile yapılan karşılaşmada talimatlara aykırı 

hareketleri nedeniyle Futbol Disiplin Talimatı'nın 46. maddesi, 2020-2021 Se-
zonu TFF 1. Lig Müsabakaları Statüsü’nün 6/10 maddesi ve COVİD-19 Salgı-
nı Nedeniyle Müsabakalarda Uygulanacak Tedbirlere İlişkin Talimat'ın 6/4 ve 
6/11 maddeleri uyarınca PFDK'ya sevk edildi.

Ayrıca kulüp görevlisi Ergün Kırömeroğlu da talimatlara aykırı hareketin-
den ötürü PFDK’lik oldu. Giresunspor’un ceza alıp almayacağı yapılacak 
kurul toplantısında netleşecek.

Hentbol Kadınlar Süper Ligi'nin 5. haftasında Görele Belediyespor, deplasmanda 
Sivas Belediyespor'u 45-35 yendi.

Taha Akgül Spor Salonu'nda oynanan karşılaşmanın ilk yarısını da Görele Beledi-
yespor 20-17 önde tamamladı.Baştan sona üstün bir oyun sergileyen Görele Bele-
diyespor, maçı 45-35 kazandı.

Görele Belediye Sivas’tan galibiyetle döndü
Sivas Belediyespor: 35 - Görele Belediyespor: 45


